
Množné číslo podstatných mien :)
Množné číslo sa v angličtine tvorí jednoducho. K slovu sa pridá len koncovka -s: a car → five cars, one son
→ three sons.

Sú však aj výnimky: k podstatným menám, ktoré sa končia na -s, -sh alebo -ch, sa pripojí koncovka -es, najmä
kvôli ľahšej výslovnosti: boss → bosses, inch → inches.

Slová, ktoré sa končia na spoluhlásku + -y, dostávajú v množnom čísle koncovku -ies: city → cities. Ak sa slovo
končí samohláskou + -y, v množnom čísle sa k nemu pridáva len koncovka -s: boy → boys.   

Niektoré slová majú v množnom čísle nepravidelné tvary, preto sa ich jednoducho treba naučiť naspamäť,
napr.: one sheep → two sheep, a gentleman → two gentlemen.
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